
 

 

 

 

 
 

Beleidsplan Kandidaatsbestuur 2008-2009 
Utrechtse Historische Studenten Kring 

 
Proloog 

Wat moeten we verstaan onder een beleidsplan? Het is een document waarin het beleid voor een 

bepaalde periode gepresenteerd wordt. In dit geval is de periode het collegejaar 2008-2009. Het beleid 

dat mogelijk gevoerd gaat worden door het 83e bestuur van de Utrechtse Historische Studenten Kring. 

Wij presenteren ons met dit beleidsplan als een kandidaatsbestuur voor die vacature. Wij geven hier 

onze visie op de UHSK zoals zij er nu voor staat, en hoe wij haar een jaar lang denken te besturen.  

 

De studievereniging van en voor studenten geschiedenis te Utrecht is al vele jaren oud en heeft haar 

ups and downs gehad. Voorzichtig mogen we zeggen dat we in een flinke up zitten. Wij spreken dan 

ook onze dank uit aan alle besturen die ons zijn voorgegaan. Zij hebben allemaal op hun eigen manier 

invulling gegeven aan een bestuursjaar van de UHSK. Continuïteit is ook op te merken. Zo blijkt dat 

de UHSK zich de laatste jaren steeds meer aan het professionaliseren is, een kernwoord wat in veel 

voorgaande beleidsplannen te vinden is. Wij zien dit nu nog steeds als een belangrijk punt, maar zien 

ook grenzen aan de groei. Voor de Utrechtse geschiedenisstudent voorziet de UHSK ruim voldoende 

in gelegenheden om medestudenten te leren kennen, voor ontspanning, vermaak en gezelligheid. 

Ruimte voor verdere professionalisering zien wij dan ook vooral op onderwijsgebied en 

vakinhoudelijke activiteiten. Zo benadrukken we iets meer de ‘studie’ in studievereniging, zonder het 

belang van de laatste vier lettergrepen te onderschatten!  

 Voor de studenten die dat leuk vinden biedt de UHSK zoals altijd een 

scala aan commissies waarin enthousiast samengewerkt  wordt aan de vele activiteiten die het hele 

collegejaar vullen. Als bestuur willen wij alle commissies goed laten lopen, soms gaat dat vanzelf, 

zoniet dan willen wij daar persoonlijk energie in investeren. Er komen geen nieuwe commissies, maar 

door nieuw leven te blazen in de onderwijscommissie en de MaRCo nieuwe taken te geven, kunnen 

enkele punten van dit beleidsplan gerealiseerd worden. Wij zien de UHSK als een omgeving waarin 

alle geschiedenisstudenten zich prettig moeten kunnen voelen. Dus de student die er voor kiest alleen 

zijn boeken bij ons te bestellen of slechts een keer per jaar op een feestje langskomt is net zo welkom 

als het zogenaamde UHSK-kamermeubilair. Laten we die marxistisch-leninistische periode die de 

UHSK gekend heeft niet helemaal verloochenen: De UHSK is er natuurlijk echt voor iedereen! 

 

Speerpunten voor het collegejaar 2008-2009 

 

- Openheid van de vereniging 

- Onderwijs 

- Professionalisering van de UHSK 

- De commissies 



Openheid van de vereniging 

De uitstraling van de vereniging wordt voor een groot deel bepaald door het imago van de UHSK-

kamer. We willen met het oog op ons centrale beleidspunt de ‘Openheid van de vereniging’ de 

UHSK-kamer een ongedwongen sfeer geven door deze een duidelijke doch gezellige indeling te 

geven, waarbij er een aparte ruimte is voor de commissies om te vergaderen en een ruimte waarin de 

studenten kunnen bijkomen tussen, na, voor en tijdens college. Hiervoor is ook een budget inbegroot. 

Concreet voorbeeld is een abonnement op een krant (bijvoorbeeld NRC Next) voor de leden om te 

lezen. Onder dit speerpunt valt ook verduidelijking van de inhoud van de commissies en het 

promoten van de activiteiten. De stuurgroep is een wezenlijk onderdeel van de vereniging omdat het 

inzicht verschaft in het reilen en zeilen van de commissies en daarmee de vereniging. Het is echter 

gebleken dat in de loop van het jaar de commissies op de stuurgroep ondervertegenwoordigd raken. 

Het lijkt ons dan ook een goed idee de stuurgroep maandelijks te verbinden aan een andere activiteit, 

zoals de donderdagmiddagborrel. De donderdagmiddagborrel is een goed initiatief van het 82e 

bestuur, waar we wellicht ook de stuurgroep mee uit het slop kunnen trekken.  

 Een ander belangrijk punt is het betrekken van nieuwe leden bij de 

UHSK. Hiermee doelen wij vooral op eerstejaars studenten, maar ook instromers en ‘bijvakkers’. Juist 

voor hen die nog onbekend zijn met de stad Utrecht of de studie geschiedenis biedt de UHSK een 

kans om hiermee kennis te maken en hen bij de UHSK te betrekken. Om dit te realiseren is een open 

structuur nodig, die wij met behulp van de site willen bereiken. Hierop willen we de commissies beter 

in beeld brengen, hun activiteiten actief promoten én ook naar buiten toe laten zien dat de UHSK 

bestaat uit veel actieve leden. De in het afgelopen collegejaar verbeterde internetsite biedt genoeg 

mogelijkheden om dit te verwezenlijken. Een apart ‘smoelenboek’ dat in de eerste helft van het jaar 

aan de eerstejaars studenten uitgereikt zal worden lijkt ons een goed initiatief om ook bij hen de 

onderlinge samenhang te vergroten. 

 

 

Onderwijs en Boekverkoop 

Wij beseffen als bestuur dat wij als het gezicht van de studenten geschiedenis naar buiten treden, in 

het bijzonder richting de docenten. Wij vinden het dan ook erg belangrijk dat er goed contact blijft 

tussen docenten en studenten, niet alleen in de formele sfeer, maar ook op minder formele 

gelegenheden. De opleidingscommissie, het orgaan waarin docenten en studenten samen over het 

onderwijs denken vinden wij erg belangrijk. Daarnaast is het van belang dat het denken over 

onderwijs centraal blijft staan binnen de vereniging, zoals gezegd zijn we nou eenmaal een 

studievereniging. Hiervoor is een onderwijscommissie onontbeerlijk, en die willen we graag weer op 

poten gaan zetten. Veranderingen in het onderwijs moeten ook door de studenten geschiedenis 

kritisch gevolgd worden. Vertegenwoordiging van geschiedenisstudenten in de faculteits- en 

universiteitsraad biedt ook mogelijkheden om faculteits- en universiteitsbrede ontwikkelingen goed te 

blijven volgen. Ook willen wij de buitenland- en stagevoorlichtingen onder de verantwoordelijkheid 

van de Onderwijscommissie laten vallen. Dit geeft de Maatschappelijk Relevante Commissie  (MaRCo) 

meer vrijheid om studiegerelateerde activiteiten te ondernemen (zie ook ‘De Commissies’). We hopen 

dat de UHSK ook inhoudelijk een gedegen aanvulling kan gaan vormen op het curriculum.  

 De boekverkoop is voor veel leden een belangrijke zo niet de enige 

reden om lid te zijn van de UHSK. Het is een makkelijke en goedkope manier voor de 

geschiedenisstudent of de bijvakker om aan de juiste studieboeken te komen. Wij nemen dit geenszins 

voor lief en blijven ons concentreren op dit punt om de beste service mogelijk te bieden. Daarnaast 



zijn wij van plan om in samenwerking met het Boekenfonds de tweedehands sectie op te schonen 

door onverkoopbare boeken weg te doen en beter toegankelijk te maken door een titellijst op internet 

te plaatsen.  

 

 

Professionalisering van de UHSK 

Onder de professionalisering van de UHSK verstaan wij zoals in de Proloog gezegd een 

professionalisering in het studiegerelateerde vlak. Dit proberen wij te bereiken door enkele 

veranderingen door te voeren binnen de commissies (zie daarvoor ‘De Commissies’). Daarnaast lijkt 

het ons erg belangrijk voor de UHSK om haar context te blijven uitbreiden. Binnen Utrecht zijn er 

zoveel mogelijkheden tot samenwerking met andere verenigingen. Commissies kunnen samenwerken 

met vergelijkbare commissies van andere verenigingen. De mogelijkheden zijn legio, maar tot nu toe 

weinig benut. Wij willen daar flinke stappen in zetten, vooral met activiteiten die te weinig publiek 

trekken.  De grotere context is de bestudering van de geschiedenis in andere steden en over de 

grenzen. Buitenlandse reizen blijven hoogtepunten van een collegejaar, maar ook de seminars van de 

International Students of History Association (ISHA) willen we meer gaan promoten. Een ISHA-

seminar in Utrecht voor de zomer van 2009 staat op het programma en lijkt ons de beste 

mogelijkheid om de ISHA weer onder de aandacht van de Utrechtse geschiedenisstudent te brengen. 

Dit alles met het oog op het verbreden van de wereld van de UHSK-leden, en hen de mogelijkheden 

buiten de UHSK en zelfs buiten Nederland te presenteren. Het onder de aandacht brengen van 

commissies en activiteiten middels de website valt ook onder professionalisering. Zo hopen we meer 

actieve leden te betrekken bij de UHSK. Gezien de commerciële mogelijkheden van de opleiding 

geschiedenis, zal de UHSK helaas nooit fabelachtige bedragen binnen kunnen slepen, maar wij willen 

wel graag de mogelijkheden in de gaten houden en hopelijk enkele (financiële) vruchten plukken.  

 

 

De commissies 

De commissies maken de vereniging en daarom vinden wij het belangrijk dat zij goed door ons 

gesteund en begeleid worden waar nodig. We willen de commissies en hun activiteiten laagdrempelig 

houden en dat voor iedereen duidelijk is wat hun inhoud is. We zouden graag zien dat er meer 

geschiedenis-inhoudelijke activiteiten worden georganiseerd, een professionalisering die we graag 

samen met de Maatschappelijk Relevante Commissie vorm willen gaan geven. Bovendien zien we 

graag dat activiteiten waar veel energie in is gestoken, ook goed bezocht worden. Het is echter 

gebleken dat sommige activiteiten een lage opkomst hebben, vandaar dat we willen streven deze 

activiteiten meer onder de aandacht te brengen bij andere studieverenigingen. Samenwerking met 

andere verenigingen is in onze ogen een leuke manier om dit ‘probleem’ op te lossen en we zullen dit 

dan ook bij de betreffende commissieleden voorstellen. Zonder een traditie te willen starten, willen 

wij, geïnspireerd door het succes van afgelopen collegejaar, ook komend jaar een ‘Holocaust 

Memorial Day’ organiseren. Wij laten vervolgens ook weer de keuze aan het 84e bestuur der UHSK 

of zij een dergelijke activiteit onder hun hoede nemen.  

 

 



Slotakkoord 

Na onze benoeming tot kandidaatsbestuur in de ALV van 10 juni jl. hebben wij een lange zomer 

gehad, een introductietijd en een spannende laatste week. De verantwoordelijkheid van een bestuur 

heeft ons aan het denken en evalueren gezet en dat heeft dit document opgeleverd. Het is onze visie 

op de UHSK en daarmee staat het te allen tijde ter discussie. Wij horen dan ook graag suggesties, 

ideeën en opbouwende kritiek. In het kader van ‘alles kan altijd beter’, bedanken wij het 82e bestuur 

voor hun inzet, en willen wij ons een jaar lang inzetten voor het bestuur van de UHSK. 

 Ten opzichte van de afgelopen twee bestuursjaren hebben wij de 

functieverdeling moeten veranderen, omdat wij komend jaar met vijf personen in plaats van zes een 

bestuur willen gaan vormen. Dit heeft tot gevolg dat de commissaris boekverkoop en de commissaris 

onderwijs zoals van oudsher weer één functie vormen, namelijk commissaris onderwijs. Dan rest ons 

niets anders dan de lezer te bedanken voor de aandacht, en met goede moed en veel enthousiasme 

ons te presenteren als kandidaatsbestuur voor de vacature van het 83e bestuur der Utrechtse 

Historische Studenten Kring: 

 

 

 

 

Frerik Kampman, voorzitter, secondant penningmeester 

Commissies: Argus, Aanzet, Dramacommissie, ISHA-commissie 

 

Céline Akker, secretaris, vice-voorzitter 

Commissies: Excursiecommissie, Symposiumcommissie, Ouderdagcommissie 

 

Bart van der Sprong, penningmeester, secondant secretaris  

Commissies: Beeldcommissie, Feestcommissie, Maatschappelijk relevante commissie, Full House-

commissie, Sportcommissie. 

 

Jos Elferink, commissaris onderwijs, secondant commissaris intern / extern 

Commissies: Activiteitencommissie, Boekenfonds, Opleidingscommissie, Onderwijscommissie, 

Politiek Café. 

 

Iris Clever, commissaris intern / extern, secondant commissaris onderwijs 

Commissies: Galacommissie, Eerstejaarsraad, Pan-Historisch Verbond, Sponsorcommissie. 



De Begroting 

 

Inkomsten   Uitgaven   

Ledengeld (uitgaande van 1200 

leden) € 18.000,00  Commissies en Events   

Boekverkoop € 3.000,00  Aanzet € 3.200,00  

Boekenfonds € 200,00  Accie € 600,00  

Sponsorbedrag Lokaal 9 € 450,00  Argus € 3.500,00  

Sponsorbedrag Bruna € 600,00  Draco € 550,00  

    Eerstejaarsraad  € 300,00  

    Excom € 500,00  

    Feco  € 500,00  

    Galacommissie € 700,00  

    Holocaust memorial day € 100,00  

    Isha € 150,00  

    Marco € 500,00  

    Onderwijscommissie € 250,00  

    Ouderdagcommissie € 500,00  

    PHV € 80,00  

    Polca  € 600,00  

    Spoco € 300,00  

    Symco  € 800,00  

    Von der Dunk lezing  € 200,00  

    Overig   

    Algemeen € 3.650,00  

    Bestuursreserve € 1.000,00  

    Commissies bonus budget  € 1.000,00  

    Kamer opknappen € 500,00  

    Onvoorzien € 1.300,00  

    Promotie € 300,00  

    Reservering computers € 600,00  

        

        

    Subtotaal € 21.680,00  

    

Aanvullende 

reserveringen € 570,00  

Totaal € 22.250,00  Totaal € 22.250,00  

 

 

 

 


